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Carl Bildt condemns Russia’s recognition of 
independence of South Ossetia and Abkhazia  
 
Strasbourg, 26.08.08 – Carl Bildt, Chairman of the Committee of Ministers of the 
Council of Europe, today made the following statement:  
 
“I condemn the decision by President Medvedev to recognise the independence 
of the two Georgian regions of South-Ossetia and Abkhazia. This decision 
seriously jeopardises the possibility of a peaceful resolution of the conflict in line 
with the principles of international law. It blatantly contradicts the fundamental 
principles of the Council of Europe, the commitments taken by the Russian 
Federation towards the Council of Europe, as well as the repeated assurances 
given by the Russian authorities in favour of the full respect of the territorial 
integrity and sovereignty of Georgia. ” 
 
 
Carl Bildt condamne la reconnaissance par la Russie de 
l’indépendance de l’Ossétie du Sud et de l’Abkhazie 
 
Strasbourg, 26.08.08 – Carl Bildt, Président du Comité des Ministres du Conseil 
de l'Europe, a fait aujourd’hui la déclaration suivante :  
 
« Je condamne la décision du Président Medvedev de reconnaître 
l’indépendance des deux régions géorgiennes d’Ossétie du Sud et d’Abkhazie. 
Cette décision compromet gravement la possibilité d’une résolution pacifique du 
conflit selon les principes du droit international. Elle est en contradiction 
flagrante avec les principes fondamentaux du Conseil de l’Europe, avec les 
engagements pris par la Fédération de Russie à l’égard de l’Organisation, ainsi 
qu’avec les assurances répétées données par les autorités russes quant au 
plein respect de l’intégrité territoriale et de la souveraineté de la Géorgie.» 
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